
Finansudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 1. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 9
Aktstykke om flytning af Lønmodtagernes Garantifond fra Hillerød til Frederikshavn som

del af Bedre Balance II

Spørgsmål 6
Vil ministeren redegøre for, om det er normal praksis, at de midler, der på Beskæftigel-

sesministeriets område er afsat til ”uforudsete udgifter” anvendes til udgifter, som allere-

de er planlagt på forhånd? Vil ministeren på denne baggrund redegøre for, om der er tale

om en underfinansiering af udflytningen af Lønmodtagernes Garantifond?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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Offentligt


